
   Vaksdal kommune

MØTEPROTOKOLL
KOMMUNESTYRET

Møtedato: 09.05.2023
Møtestad: Kommunestyresalen
Møtetid: 10:00 - 16:00

Det er open halvtime frå kl. 10.00
Innbyggjarar som ønskjer å ta ordet i open halvtime må vere tilstades i kommunestyresalen
kl. 10.00

Orienteringar:
Fast orientering frå ordførar, varaordførar og kommunedirektør.

Eksterne orienteringar:
Demesveneleg kommune v/Ingvild Tjønn Hansen.
Vaksdal Næringsselskap v/Roger Arnesen.
Norges Blindeforbund, Hordaland

Interne orienteringar:
Komite for folketalsvekst.
Avtale om Syn - og audiopedagogisk teneste.

Møtedeltakarar:
 

Medlemmer Parti Rolle
Hege Eide Vik SP Ordførar
Kjartan Haugsnes SV Varaordførar
Thor Andersen AP Medlem
Heidi Rongved AP Medlem
Ståle Kallestad Hesjedal AP Medlem
Ole-Anders Brekkhus AP Medlem
Anne Christin Eide AP Medlem
Boris Groth FRP Medlem
Trygve Jakobsen FRP Medlem
Erlend Hesjedal-Johannessen H Medlem
Edvin Hesjedal H Medlem
Trond Olav Magnussen H Medlem
Arne Normann KRF Medlem
Ivar Rødland Bergo SP Medlem
Line Eide Vik SP Medlem
Renathe Vik SP Medlem
Line Kydland SV Medlem
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Evy Beate Kvamme SV Medlem
 
 

Varamedlemmer Parti Rolle
Maren A. Hesjedal Thorkildsen AP Varamedlem
Anneli Vatle Lilletvedt H Varamedlem
Odd Jøran Oldervik SV Varamedlem

 

Forfall Parti Møtande varamedlem
Amalie Johnsen Lunde H Anneli Vatle 
Lisa Natalie Johnsen Lunde AP Maren A. Hesjedal Thorkildsen
Mona Grenasberg SV Odd Jøran Oldervik

Andre møtande:
Ann Kristin Bolstad, Atle Fasteland, Rikke Haagensen, Solrun Hauglum, Stian Reime

Saksliste

SAKSNR TITTEL
17/2023 GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE

18/2023 GODKJENNING AV MØTEPROTOKOLL

19/2023 REFERATSAKER OG MELDINGAR

19/2023.1 Tilbakemelding - nasjonalpark - Øystesefjella - Kvamsfjella

19/2023.2 Deltagerkontingenter til Bergen og Omland Friluftsråd Kommunalt Oppgavefellesskap 
for 2024

19/2023.3 Montrealavtalen

19/2023.4 Orientering om planlagt transporttilbod i ny busskontrakt for Nordfjord, Hardanger-
Voss og Modalen-Vaksdal

19/2023.5 SAPT Brev til kommuner i Hordaland mai 23.

20/2023 ÅRSMELDING KONTROLLUTVALET I VAKSDAL KOMMUNE FOR 2022

21/2023 SAMARBEIDSAVTALE FOR IUA BERGEN REGION KOF

22/2023 SAMARBEIDSAVTALE FOR VEST BRANN- OG REDNINGSREGION KOF

23/2023 STIMULERINGSTILSKOT BUSTADETABLERING - RETTNINGSLINJER

24/2023 TILSTANDSRAPPORT 2022 - SØRFJORDEN BARNEVERNSTENESTE

25/2023 FRAMLEGG TIL NY SAMARBEIDS- OG TENESTEYTINGSAVTALE

26/2023 VAKSDAL IDRETTSBANE- KOSTNAD OG FINANSIERING AV OV-ANLEGG OG 
IDRETTSBANE
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17/2023: GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE

Rådmannen sitt framlegg til vedtak:

Innkalling og saksliste vert godkjent.

Kommunestyret  09.05.2023

Behandling:
Ordførar orienterte om utfordringar knytt til utsending.
Samrøystes vedteke.

KOM - sak 17/2023 Vedtak/Tilråding:

Innkalling og saksliste vart godkjent.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

18/2023: GODKJENNING AV MØTEPROTOKOLL

Rådmannen sitt framlegg til vedtak:

Møteprotokollen vert godkjent slik han ligg føre.

Kommunestyret  09.05.2023

Behandling:
Samrøystes vedteke. 

KOM - sak 18/2023 Vedtak/Tilråding:

Møteprotokollen vert godkjent slik han ligg føre.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

19/2023: REFERATSAKER OG MELDINGAR

Rådmannen sitt framlegg til vedtak:

Referatsakene vert tatt til orientering.

Kommunestyret  09.05.2023
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Behandling:
Kommunestyret stilte spørsmål knytt til referatsakene.
Ordførar og Kommunedirektøren svarte. 

KOM - sak 19/2023 Vedtak/Tilråding:

Referatsakene vart tatt til orientering.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

19/2023.1: Tilbakemelding - nasjonalpark - Øystesefjella - Kvamsfjella

Kommunestyret  09.05.2023

Behandling:

KOM - sak 19/2023.1 Vedtak/Tilråding:

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

19/2023.2: Deltagerkontingenter til Bergen og Omland Friluftsråd Kommunalt Oppgavefellesskap 
for 2024

Kommunestyret  09.05.2023

Behandling:

KOM - sak 19/2023.2 Vedtak/Tilråding:

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

19/2023.3: Montrealavtalen
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Kommunestyret  09.05.2023

Behandling:

KOM - sak 19/2023.3 Vedtak/Tilråding:

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

19/2023.4: Orientering om planlagt transporttilbod i ny busskontrakt for Nordfjord, Hardanger-
Voss og Modalen-Vaksdal

Framlegg frå SP, SV, Høgre lagt inn av Hege Eide Vik (SP):

Uttale til planlagt transporttilbod i ny busskontrakt for Nordfjord, Hardanger-Voss og Modalen-
Vaksdal.
Vaksdal kommune syns det er positivt at det vert lagt opp til å vidareføra det faste rutetilbodet. Det 
er også positivt at Vaksdal-Modalen held fram som eit eige område. Det er eit område med krevjande 
veg- og føreforhold, der lokal kunnskap om utfordringane er svært viktig for å kunne gje eit godt og 
stabilt tilbod til dei reisande.
Eit rutetilbod som er godt tilpassa arbeidstider og skuletider både lokalt og regionalt, samt 
korresponderer med tog, er svært viktig for vår kommune. Å kunne reise kollektivt på fritida, særleg 
for born og unge, er viktig for samhald og aktivitet på tvers av bygdene.
Vaksdal kommune meiner det er positivt å greie ut om Serviceskyss og Trygt heim kan vera aktuelt i 
vår kommune, og ber om å få vera i dialog med Skyss i dette arbeidet framover.

Kommunestyret  09.05.2023

Behandling:
Samrøystes vedteke. 

KOM - sak 19/2023.4 Vedtak/Tilråding:

Uttale til planlagt transporttilbod i ny busskontrakt for Nordfjord, Hardanger-Voss og Modalen-
Vaksdal.
Vaksdal kommune syns det er positivt at det vert lagt opp til å vidareføra det faste rutetilbodet. Det 
er også positivt at Vaksdal-Modalen held fram som eit eige område. Det er eit område med krevjande 
veg- og føreforhold, der lokal kunnskap om utfordringane er svært viktig for å kunne gje eit godt og 
stabilt tilbod til dei reisande.
Eit rutetilbod som er godt tilpassa arbeidstider og skuletider både lokalt og regionalt, samt 
korresponderer med tog, er svært viktig for vår kommune. Å kunne reise kollektivt på fritida, særleg 
for born og unge, er viktig for samhald og aktivitet på tvers av bygdene.
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Vaksdal kommune meiner det er positivt å greie ut om Serviceskyss og Trygt heim kan vera aktuelt i 
vår kommune, og ber om å få vera i dialog med Skyss i dette arbeidet framover.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

19/2023.5:  SAPT Brev til kommuner i Hordaland mai 23.

Kommunestyret  09.05.2023

Behandling:

KOM - sak 19/2023.5 Vedtak/Tilråding:

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

20/2023: ÅRSMELDING KONTROLLUTVALET I VAKSDAL KOMMUNE FOR 2022

Kontrollutvalet si innstilling til kommunestyret:

1. Kommunestyret godkjenner årsmelding 2022 for kontrollutvalet i Vaksdal kommune

Kommunestyret  09.05.2023

Behandling:
Nestleiar i kontrollutvalet orienterte  saka. 
Røysting: 
Samrøystes vedteke. 

KOM - sak 20/2023 Vedtak/Tilråding:

1. Kommunestyret godkjenner årsmelding 2022 for kontrollutvalet i Vaksdal kommune

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
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21/2023: SAMARBEIDSAVTALE FOR IUA BERGEN REGION KOF

Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:
Vaksdal kommune vedtar samarbeidsavtalen for Interkommunalt samarbeid mot akutt forurensning 
Bergen region kommunalt oppgavefellesskap.

Formannskap/plan- og økonomiutvalet  25.04.2023

Behandling:
Samrøystes vedteke. 

FPØ - sak 33/2023 Vedtak/Tilråding:

Vaksdal kommune vedtar samarbeidsavtalen for Interkommunalt samarbeid mot akutt forurensning 
Bergen region kommunalt oppgavefellesskap.

Kommunestyret  09.05.2023

Behandling:
Formannskapet sin innstilling vart samrøystes vedteke. 

KOM - sak 21/2023 Vedtak/Tilråding:

Vaksdal kommune vedtar samarbeidsavtalen for Interkommunalt samarbeid mot akutt forurensning 
Bergen region kommunalt oppgavefellesskap.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

22/2023: SAMARBEIDSAVTALE FOR VEST BRANN- OG REDNINGSREGION KOF

Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:

Vaksdal kommune vedtar samarbeidsavtalen for Vest brann- og redningsregion kommunalt 
oppgåvefellesskap.

Formannskap/plan- og økonomiutvalet  25.04.2023

Behandling:
Samrøystes vedteke. 

FPØ - sak 34/2023 Vedtak/Tilråding:

Vaksdal kommune vedtar samarbeidsavtalen for Vest brann- og redningsregion kommunalt 
oppgåvefellesskap.
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Kommunestyret  09.05.2023

Behandling:
Formannskapet sin innstilling vart samrøystes vedteke. 

KOM - sak 22/2023 Vedtak/Tilråding:

Vaksdal kommune vedtar samarbeidsavtalen for Vest brann- og redningsregion kommunalt 
oppgåvefellesskap.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

23/2023: STIMULERINGSTILSKOT BUSTADETABLERING - RETTNINGSLINJER

Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:

Kommunestyret vedtek retningslinjer for stimuleringstilskot for bustad slik dei ligg føre, gjeldande frå 
01.01.2023.

Formannskap/plan- og økonomiutvalet  25.04.2023

Behandling:
Økonomisjef Kenneth Stokke orienterte  i saka. 
Røysting: 
Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak vart sett opp mot fellesforslag fra SP, SV, Høgre og FRP. 
Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak fekk 0 stemmer og falt. Fellesforslag frå SP, SV, Høgre 
vart samrøystes vedteke. 
Endringforslag frå Kjartan Haugsnes (SV) vart samrøystes vedteke.  

FPØ - sak 35/2023 Vedtak/Tilråding:

Kommunestyret vedtek retningslinjer for stimuleringstilskot for bustad slik dei ligg føre, gjeldande frå
01.01.2023, med ei endring:

Stimuleringstilskot ved nybygg

Første kulepunkt vert endra til:

Ved kjøp av nybygd husvære eller privat nybygging på minst 40 kvm. (for områda utanom 
Eksingedalen, Eidslandsområdet og Bergsdalen) kan ein få etableringstilskot kr 100.000,-.Avgjerd:

Avgjerd:

Tillegg. I saker av prinsippiell karakter kan kommunedirektøren legge fram sak til FPØ for avgjerd.
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Kommunestyret  09.05.2023

Behandling:
Formannskapet sin innstilling vart samrøystes vedteke. 

KOM - sak 23/2023 Vedtak/Tilråding:

Kommunestyret vedtek retningslinjer for stimuleringstilskot for bustad slik dei ligg føre, gjeldande frå
01.01.2023, med ei endring:

Stimuleringstilskot ved nybygg

Første kulepunkt vert endra til:

Ved kjøp av nybygd husvære eller privat nybygging på minst 40 kvm. (for områda utanom 
Eksingedalen, Eidslandsområdet og Bergsdalen) kan ein få etableringstilskot kr 100.000,-.Avgjerd:

Avgjerd:

Tillegg. I saker av prinsippiell karakter kan kommunedirektøren legge fram sak til FPØ for avgjerd.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

24/2023: TILSTANDSRAPPORT 2022 - SØRFJORDEN BARNEVERNSTENESTE

Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:

Tilstandsrapport for Sørfjorden barnevernsteneste 2022 vert tatt til orientering.

Levekårsutvalet  07.03.2023

Behandling:
Kommunalsjef Ann Kristin Bolstad svarte på spørsmål frå utvalet. 
Samrøystes vedteke. 

LEV - sak 07/2023 Vedtak/Tilråding:

Tilstandsrapport for Sørfjorden barnevernsteneste 2022 vert tatt til orientering.

Formannskap/plan- og økonomiutvalet  25.04.2023

Behandling:
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Samrøystes vedteke. 

FPØ - sak 41/2023 Vedtak/Tilråding:

Tilstandsrapport for Sørfjorden barnevernsteneste 2022 vert tatt til orientering.

Kommunestyret  09.05.2023

Behandling:
Formannskapet sin innstilling vart samrøystes vedteke. 

KOM - sak 24/2023 Vedtak/Tilråding:

Tilstandsrapport for Sørfjorden barnevernsteneste 2022 vert tatt til orientering.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

25/2023: FRAMLEGG TIL NY SAMARBEIDS- OG TENESTEYTINGSAVTALE

Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:
Ny samarbeids- og tenesteytingsavtale vert godkjent slik den ligg føre.

Kommunestyret  09.05.2023

Behandling:
Kommunestyret stilte spørsmål knytt til saka.
Ordførar svarte. 

Spørsmål frå Heidi Rognved (AP) om eigna jordmasse til planting der det er urnegrav. Ordførar svarte 
at spørsmålet vert sendt vidare til neste kommunestyremøte. 
Røysting: 
Samrøystes vedteke. 

KOM - sak 25/2023 Vedtak/Tilråding:

Ny samarbeids- og tenesteytingsavtale vert godkjent slik den ligg føre.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

26/2023: VAKSDAL IDRETTSBANE- KOSTNAD OG FINANSIERING AV OV-ANLEGG OG IDRETTSBANE

Formannskapet/plan – og økonomiutvalet 43/2023 FPØ - Behandling: 
Fellesframlegg frå formannskapet vart samrøystes vedtatt.

FPØ - Tilråding/Vedtak: 
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1. Kommunestyret vil understreke viktigheita av at prosjektet i sin heilheit held tidsplan som oppsett 
i prosjektet og at Vaksdal idrettspark vert teken i bruk hausten 2023.
2. Kommunestyret godkjenner kostnadene for gjennomføring av anbod nr. 1
3. Kommunestyret godkjenner kostnadene for gjennomføring av anbod nr. 2 inkludert opsjon. Det 
inneberer:
a) Reetablering av idrettsbanar med gummigranulat
b) Lysmaster, ballfangargjerde og andre naudsynte gjerder
c) Reetablering av inngangar og asfaltering av gangareal
d) Drenerande asfalt og tilrettelegging for 100 meter løpebane mot tribune
4. Kommunestyret ber kommunedirektøren gå i dialog med prosjektgruppa for K5 i høve rassikring av 
området.
5. Kommunestyret ber kommunedirektøren gå i dialog med Vaksdal idrettslag om anleggsbidrag 
knytt til etablering løpebane.
6. Kommunestyret forutset at det vert søkt tippemidlar for heile idrettsparken.

Fellesforslag frå SV, SP, H, AP, FRP og KRF: 

1. Kommunestyret vil understreke viktigheita av at prosjektet i sin heilheit held tidsplan som oppsett 
i prosjektet og at Vaksdal idrettspark vert teken i bruk hausten 2023.
2. Kommunestyret godkjenner kostnadene for gjennomføring av anbod nr. 1
3. Kommunestyret godkjenner kostnadene for gjennomføring av anbod nr. 2 inkludert opsjon. Det 
inneberer:
a) Reetablering av idrettsbanar med TPE gummigranulat
b) Lysmaster, ballfangargjerde og andre naudsynte gjerder
c) Reetablering av inngangar og asfaltering av gangareal
d) Drenerande asfalt og tilrettelegging for 100 meter løpebane mot tribune
4. Kommunestyret ber kommunedirektøren utarbeide grunnlag for ei tilleggsbestilling til entreprenør 
på klargjering av grunn og drenerande asfalt for 400 meter løpebane, slik at idrettslaget på ei seinare 
tidspunkt kan etablere løpebane. Om etablering av løpebane kjem i konflikt med oppsett tidsplan 
skal dette arbeidet gjennomførast vinter 23/24 når det elles er lågare aktivitet på idrettsparken. 
Kommunestyret godkjenner ein ekstra kostnad til løpebane på inntil kr. 700 000,- Krev tiltaket 
ytterlegare sikring av mur fell tiltaket bort.
5. Kommunestyret ber kommunedirektøren gå i dialog med Vaksdal idrettslag om anleggsbidrag 
knytt til etablering løpebane.
6. Kommunestyret set som vilkår at del av løpebane som er i ras sona ikkje kan takast i bruk før det er 
gjort ei grundig vurdering av rasfare og at ein har gjennomført eventuelle tiltak som ei slik vurdering 
føreslår.
7. Kommunestyret godkjenner ei kostnadsramme for prosjekta omtala i vedtakspunkt 2 til og med 4 
på inntil 44,4 millionar kroner. Kommunedirektøren vert beden om å legge fram forslag til 
finansiering i kommunestyret sitt møte 13. juni 2023.
8. Kommunestyret ber kommunedirektøren gå i dialog med prosjektgruppa for K5 i høve rassikring av 
området.
9. Kommunestyret forutset at det vert søkt tippemidlar for heile idrettsparken.
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Kommunestyret  09.05.2023

Behandling:
Einingsleiar Stian Reime svarte på spørsmål frå kommunestyret. 
Røysting: 
Formannskapet sin innstilling til vedtak vart satt opp mot fellesforslaget frå SV, SP, H, AP, FRP og KRF. 
Formannskapet sin innstilling fekk 0 stemmer og falt. Fellesforslaget frå SV, SP, H, AP, FRP og KRF vart 
samrøystes vedteke.

KOM - sak 26/2023 Vedtak/Tilråding:

1. Kommunestyret vil understreke viktigheita av at prosjektet i sin heilheit held tidsplan som oppsett 
i prosjektet og at Vaksdal idrettspark vert teken i bruk hausten 2023.
2. Kommunestyret godkjenner kostnadene for gjennomføring av anbod nr. 1
3. Kommunestyret godkjenner kostnadene for gjennomføring av anbod nr. 2 inkludert opsjon. Det 
inneberer:
a) Reetablering av idrettsbanar med TPE gummigranulat
b) Lysmaster, ballfangargjerde og andre naudsynte gjerder
c) Reetablering av inngangar og asfaltering av gangareal
d) Drenerande asfalt og tilrettelegging for 100 meter løpebane mot tribune
4. Kommunestyret ber kommunedirektøren utarbeide grunnlag for ei tilleggsbestilling til entreprenør 
på klargjering av grunn og drenerande asfalt for 400 meter løpebane, slik at idrettslaget på ei seinare 
tidspunkt kan etablere løpebane. Om etablering av løpebane kjem i konflikt med oppsett tidsplan 
skal dette arbeidet gjennomførast vinter 23/24 når det elles er lågare aktivitet på idrettsparken. 
Kommunestyret godkjenner ein ekstra kostnad til løpebane på inntil kr. 700 000,- Krev tiltaket 
ytterlegare sikring av mur fell tiltaket bort.
5. Kommunestyret ber kommunedirektøren gå i dialog med Vaksdal idrettslag om anleggsbidrag 
knytt til etablering løpebane.
6. Kommunestyret set som vilkår at del av løpebane som er i ras sona ikkje kan takast i bruk før det er 
gjort ei grundig vurdering av rasfare og at ein har gjennomført eventuelle tiltak som ei slik vurdering 
føreslår.
7. Kommunestyret godkjenner ei kostnadsramme for prosjekta omtala i vedtakspunkt 2 til og med 4 
på inntil 44,4 millionar kroner. Kommunedirektøren vert beden om å legge fram forslag til 
finansiering i kommunestyret sitt møte 13. juni 2023.
8. Kommunestyret ber kommunedirektøren gå i dialog med prosjektgruppa for K5 i høve rassikring av 
området.
9. Kommunestyret forutset at det vert søkt tippemidlar for heile idrettsparken.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
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ORIENTERINGAR: 

Eksterne orienteringar: 
Orientering om demensvennlig samfunn ved Ingvild Tjønn Hansen ved Nasjonalforeningen for 
folkehelsen.
Orientering ved Jørgen Lie Kjøndal, ny dagleg leiar i Vaksdal næringsselskap. Samt Roger Arnsen, 
styreleiar i Vaksdal Næringsselskap. 
Orientering frå Norges Blindeforbund om Syns og audiopedagogisk teneste ved Michael Sønnesyn, 
styremedlem i Norges Blindeforbund Hordaland. 

Fast orientering frå ordførar: 
26.april: Intervju med Teknisk ukeblad om K5. 
Middag med hovudstyret i KS og styret i Vestland KS i Bergen. 
27.april: Deltok på KS sitt etikkmøte. 
28.april: Møte med Anders Nyland frå Visit Bergen og arbeidsgruppa for opplevingssenteret ved 
Vakdal mølle. 
2.mai: Møte i Senterpartiets ordførarforum. 
3.mai: Møte med Tjekkiske samarbeidspartnarar i Koridor D8. 
4.mai: møte i arbeidsgruppa for ordførarkjede. 
Møte om folkesong i Vaksdal.
5.mai: kontaktutval for K5. 
Eigarmøte i MEB AS saman med dei to andre største aksjonærane. 
8.mai: Møte i prosjektet Fjord- og Fjellbygdsafari i regi av Osterfjord næringssamarbeid. 
Møte med Statnett i Bergen.

Fast orientering frå varaordførar: 
-Møte i Statnett
-Landsmøte i SV. 
-Sekretariatsamling for forum for kontroll og tilsyn. 
-Arbeid med Vaksdal idrettspark.
-Besøk av Mona Fagerås ved transportkomiteen på stortinger for SV i forbindelse med K5. 
-Leder for 1.mai-komiten i år. 
-Møte med Visit Bergen og arbeidsgruppa for opplevingssenteret ved Vaksdal mølle. 

Fast orientering frå kommunedirektør: 
-Datasikkerheit er meir og mer aktuelt. Tik Tok for kommunale pc og mobilar er ikkje tillat. Nye 
rutinar i forbindelse med val. 
-Det har vore feil i fleire innkallingar i det siste. Prosess med å få nytt saksbehandlarsystem er satt i 
gang. 
-Opptak frå kommuneTV vil liggje ute i 14 dagar. Skal det liggje ute lenger er det krav om teksting.
-Kommunedirektøren takkar einingsleiar Stian Reime for jobben som er gjort i høve at Stian Reime 
sluttar. Stillingen vert utlyst. 
-Kommunedirektøren oppmodar alle som nyttar møterom i Heradshuset til å rydje opp etter seg.
 
Intern orientering frå Ann Kristin Bolstad: 
-Samarbeidsavtale om syns og audiopedagogisk teneste. 
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Intern orientering frå ordførar Hege Eide Vik (SP) og Edvin Hesjedal (H): 
-Komite for folketallsvekst. 

SPØRSMÅL:
Ordførar spør kommunestyret om ordførar kan be ombudsutvalet om å begynne å gå gjennom 
reglementet for kommunestyret, formannskapet og dei politiske utvala. Kommunstyret samtykkjer i 
at ordførar kan be ombudsutvalet om å starte arbeidet. 

Heidi Rongved (AP): 
-Tilstanden på Vaksdal skule.
Kommunedirektøren svarte. 

Ivar Bergo (SP):
 -Arbeidet hos Aktiviteten dagsenter. 
Kommunedirektøren svarte. 

Arne Normann (KRF):
-Vedlikehald av Dale skule. 
Kommunedirektøren svarte. 
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